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Uddannelsesudvalget

Til:

Dato:

Undervisningsministeren

20. februar 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 134
Er det udtryk for en bevidst prioritering, at trepartsaftalens initiativer prioriteres 
højere end erhvervsakademierne, og hvornår er denne prioritering opstået?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hanne Agersnap (SF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 5. marts 2008.

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfhaag@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand

Uddannelsesudvalget 2007-08 (2. samling)
UDU alm. del Spørgsmål 134
Offentligt


